



Parlament Studentów  
Rzeczypospolitej Polskiej

## **PROTOKÓŁ**

**z XI posiedzenia**

**Rady Studentów**

**Parlamentu Studentów Rzeczypospolitej Polskiej**

Data: 13 stycznia 2024 r.

Protokół sporządził: Mateusz Ostrowski





**Proponowany i przyjęty porządek obrad**

1. Otwarcie XI posiedzenia Rady Studentów PSRP.
2. Wskazanie protokolanta posiedzenia.
3. Stwierdzenie kworum na podstawie listy obecności.
4. Przyjęcie porządku obrad.
5. Komunikaty Przewodniczącego PSRP.
6. Sprawozdanie z działalności Rady Wykonawczej.
7. Sprawozdanie z działalności Biur PSRP.
8. Sprawozdanie z działalności pełnomocniczki ds. Współpracy z Ukrainą.
9. Sprawozdanie z działalności pełnomocniczki ds. Kultury i Sztuki.
10. Głosowania w sprawie przyjęcia protokołów z VII, VIII i IX i X posiedzenia Rady Studentów.
11. Przedstawienie wyników ewaluacji X posiedzenia RS.
12. Informacje od Koordynatora PSRP przy Polskiej Komisji Akredytacyjnej.
13. Informacje od Przedstawiciela w Narodowej Agencji Wymiany Akademickiej.
14. Informacje od przedstawicieli w Radzie Głównej Nauki i Szkolnictwa Wyższego.
15. Sprawozdanie Rzecznika Praw Studenta.
16. Sprawozdanie przedstawicieli Komisji Branżowych.
17. Sprawy bieżące.
18. Wolne wnioski.
19. Zamknięcie posiedzenia.





## **Realizacja porządku obrad**

### **Ad 1. Otwarcie X posiedzenia Rady Studentów PSRP.**

**Przewodniczący Parlamentu Studentów Rzeczypospolitej Polskiej Kewin Lewicki** otworzył posiedzenie Rady Studentów Parlamentu Studentów Rzeczypospolitej Polskiej (PSRP). Powitał wszystkich obecnych przedstawicieli organów statutowych PSRP oraz zaproszonych gości. Dodatkowo poinformował, że posiedzenie jest nagrywane w celu późniejszego przygotowania protokołu. Wspomnił także, że patronat honorowy na dzisiejszym posiedzeniu objął Marszałek Województwa mazowieckiego **Pan Adam Struzik**. **Kewin Lewicki** przekazał zebranych pozdrowienia od Pana Marszałka i wspomniął o rozmowie, jaką z nim odbył w ostatnim czasie. Następnie zebranych został wyświetlony spot promocyjny województwa mazowieckiego.

### **Ad 2. Wskazanie protokolanta posiedzenia.**

**Kewin Lewicki** przedstawił **Mateusza Ostrowskiego** jako osobę, którą chce wskazać na protokolanta obrad XI posiedzenia Rady Studentów PSRP i jednocześnie zapytał Radę Studentów czy są jakieś uwagi co tego wyboru. Wobec braku uwag **Kewin Lewicki** wskazał na protokolanta XI posiedzenia Rady Studentów PSRP **Mateusza Ostrowskiego**.

### **Ad 3. Stwierdzenie kworum na podstawie listy obecności.**

**Kewin Lewicki** na podstawie listy obecności stwierdził, że w posiedzeniu uczestniczy siedmiu członków w formie stacjonarnej, w biurze PSRP, a trzech członków za pośrednictwem połączenia zdalnego. Łącznie obecnych podczas zebrania jest dziesięciu członków Rady Studentów, wobec czego **Kewin Lewicki** stwierdził kworum.

### **Ad 4. Przyjęcie porządku obrad.**

**Kewin Lewicki** poinformował, że proponowany porządek obrad został przekazany drogą mailową oraz został udostępniony w internetowej przestrzeni współdzielonej PSRP przed





posiedzeniem członkom Rady Studentów. Następnie zapytał, czy są uwagi wobec przedstawionej propozycji porządku obrad.

Wobec braku uwag **Kewin Lewicki** poddał pod głosowanie przyjęcie proponowanego porządku obrad.

Głosowanie #1 (jawne) – przyjęcie proponowanego porządku obrad.

Statutowa liczba członków uprawnionych do głosowania: 13

Liczba członków obecnych: 10

Liczba głosów „ZA”: 10

Liczba głosów „PRZECIW”: 0

Liczba głosów: „WSTRZYMUJE SIĘ”: 0

W związku z wynikami głosowania **Kewin Lewicki** stwierdził, że Rada Studentów przyjęła porządek obrad.

#### **Ad 5. Komunikaty Przewodniczącego PSRP.**

**Kewin Lewicki** rozpoczął, że w ramach swojej wypowiedzi w tym punkcie, będzie chciał dokonać krótkiego podsumowania 2023 roku oraz zarysowania celów i zadań na 2024 rok wraz ze standardowym sprawozdaniem się z ostatnich swoich działań. Przed tym jednak nawiązał do wiadomości mailowej byłej członkini Rady Wykonawczej **Ewy Staruch**, skierowanej do członków Rady Studentów. Zazaczył, że większość uwag zamieszczonych tam jest zgodna z faktami. Dodał, że jeśli ktoś ma pytania dotyczące odejścia Ewy czy tematami poruszonymi w tej wiadomości, to będzie mógł je zdać po jego wypowiedzi.

Przechodząc do podsumowania 2023 roku **Kewin Lewicki**, rozpoczął od informacji, że prace nad opracowaniem rozliczenia merytoryczno-finansowego PSRP za rok 2023, które zostanie przekazane później do Ministerstwa Nauki i Szkolnictwa Wyższego (NiSW), są na ukończeniu. Przypomniał też o sprzeczności zapisów statutu PSRP z przepisami prawa powszechnie obowiązującymi, w wyniku czego podczas ostatniego posiedzenia wybierana była firma audytorska, a nie będzie wybierana dzisiaj, mimo że z zapisów statutu PSRP to wynika.





Wspominał także o bilansie finansów PSRP za ubiegły rok i o planowanym budżecie na 2024 rok.

Następnie **Kewin Lewicki** poinformował o zakończeniu realizacji trzech projektów: „Strefa komfortu PSRP”, „Mówimy o niepełnosprawnościach i trudnościach” („MoNiT”) oraz „Studenckie prawa – jasna sprawa”. Zaznaczył, że kiedy sprawozdania z tych projektów zostaną przyjęte przez Ministra NiSW, to zostaną także przekazane do wglądu członkom Rady Studentów. Jako osoba odpowiedzialna za projekt „Strefa Komfortu PSRP”, po przyjęciu go od **Jakuba Stefaniaka**, przedstawił także porównanie z realizacją tego projektu na tle danych z ubiegłej edycji.

Po informacjach dotyczących „Strefy Komfortu PSRP” kilka osób zabrało głos, żeby zgłosić propozycje ewentualnych zmian w realizacji tego projektu w kolejnej edycji.

**Kewin Lewicki** podziękował za te głosy i zaznaczył, że będą wzięte pod uwagę przy planowaniu następnej edycji. Potem poinformował o planowanym spotkaniu z Ministrem NiSW **Dariuszem Wiczorkiem**. Zaznaczył, że tematem spotkania będzie omówienie założeń budżetu PSRP, a także planowanych projektów w 2024 roku. Później przedstawił też najważniejsze informacje z posiedzenia plenarnego Polskiej Komisji Akredytacyjnej (PKA). Poruszył także temat realizacji European Students' Convention (ESC) we współpracy z European Students' Union (ESU). Powiedział, że ESC odbędzie się w Polsce w dniach 18-22 września bieżącego roku. Dodał, że planowaną koordynatorką tego wydarzenia będzie **Urszula Lis**, która przygotowała wcześniej projekt zgłoszenia.

**Kewin Lewicki** przypomniał także, o zmianie daty organizacji XII posiedzenia Rady Studentów oraz o planowanych datach wydarzeń PSRP w 2024 roku jak: Krajowa Konferencja, Akademia PSRP, Konferencja Ekspertów Praw Studenta (EPS) oraz Konwent Przewodniczących wraz z Galą ProJuvenes oraz Zjazdem PSRP. Poinformował także o planowanych zmianach w strukturze niektórych komisji PSRP. Przybliżył także zebrany opracowany nowy sposób organizacji wydarzeń PSRP w tym roku, w szczególności pod kątem ilości kadry odpowiedzialnej za dane przedsięwzięcie czy wyborze koordynatora głównego wydarzenia, który będzie wskazywany każdorazowo w zależności od projektu. Wspominał też o możliwości





potencjalnego finansowania obecności członków Rady Studentów na wydarzeniach PSRP. Dodał, że z racji wspomnianych wcześniej zmian w komisjach PSRP oraz przy okazji początku nowego roku kalendarzowego planowana jest wkrótce rekrutacja do komisji.

**Kewin Lewicki** poinformował, że wraz z końcem 2023 roku upłynęły pełnomocnictwa dla **Aliny Palamarchuk** oraz **Marii Skrzypczyńskiej-Zagajewskiej**. Dodał, że Rada Wykonawcza podczas wczorajszego posiedzenia podjęła decyzje o wydłużeniu na 2024 rok misji **Aliny Palamarchuk** jako Pełnomocniczki PSRP ds. współpracy z Ukrainą.

#### **Ad 6. Sprawozdanie z działalności Rady Wykonawczej.**

**Kewin Lewicki** poprosił członków Rady Wykonawczej o przedstawienie informacji o podjętych działaniach od ostatniego posiedzenia Rady Studentów i innych ważnych informacjach do przekazania na forum Rady Studentów.

**Julia Bednarska-Leśniak** przedstawiła następujące punkty w ramach swojej ostatniej działalności:

- Opracowanie sprawozdania merytorycznego z projektu MoNiT,
- Podpisanie i złożenie z **Kewinem Leciwkim**, w imieniu PSRP, opracowanych sprawozdań z projektów realizowanych przez PSRP do odpowiedniego departamentu w Ministerstwie NiSW,
- Przeprowadzenie rozeznania w zakresie możliwości pozyskania dodatkowych środków, projektów, bądź zadań publicznych do zrealizowania, przy okazji organizacji ESC w Polsce, w celu późniejszego opracowania wniosku we współpracy z **Urszulą Lis**,
- Nagranie webinarów w ramach projektu „Strefa Komfortu PSRP”.

Dodatkowo wspomniała o ogólnych ideach dotyczących urozmaicenia projektów w zakresie animowania życia studenckiego. W szczególności w ramach akcji poświęconych osobom z niepełnosprawnościami oraz jakości kształcenia. Zaznaczyła, że pomysłem jest zwiększenie działań w zakresie tworzenia oraz realizacji: wywiadów, podcastów, nagrań video, spotkań czy szkoleń.





**Julia Bednarska-Leśniak** zwróciła także uwagę na wątek projektu Konferencji EPS, która w swojej idei jest wydarzeniem bezpłatnym, jednak narzuca na uczestników obowiązek przesłania sprawozdania w konkretnym terminie. Jakiś czas temu wyznaczona data na dostarczenie raportu z wykonania szkoleń przez ekspertów minęła, a sporo z uczestników dalej nie dostarczyło jeszcze odpowiedniego dokumentu. Z tego powodu przygotowała szkic maila do tych osób, aby ponaglić ich zrealizowania tego obowiązku, gdyż zgodnie z zapisami PSRP może z tego powodu zażądać dokonania opłaty za uczestnictwo w tym wydarzeniu.

**Kewin Lewicki** powiedział, że obecnie **Urszula Lis** uczestniczy wraz z **Aliną Palamarchuk** w spotkaniu roboczym grupy V4+ Student Alliance (V4+) w Rumunii. Z tego powodu przekazała swoje sprawozdanie, za ostatnie tygodnie, Radzie Studentów drogą mailową, ale mimo to **Kewin Lewicki** to sprawozdanie przedstawi. **Urszula Lis** w ramach swoich ostatnich obowiązków wymieniła:

- Bieżący kontakt z Ukraińską Asocjacją Studentów (UAS) oraz z grupą V4+,
- Działania na rzecz uzyskania prawa od ESU do organizacji ESC w Polsce,
- Opracowanie ankiety dotyczącej możliwości zgłoszenia się członków organów PSRP, w celu wzięcia udziału w wyjeździe zagranicznym, aby reprezentować PSRP wobec innych organizacji ponadnarodowych.

**Małgorzata Poszwa** opowiedziała, że w ostatnim czasie zajmowała się:

- Opracowaniem sprawozdania merytorycznego z projektu Studenckie prawa – jasna sprawa,
- Sporządzenie pisma do Ministra NiSW w sprawie propozycji zmian w Ustawie – Prawo o szkolnictwie wyższym i nauce z punktu widzenia PSRP,
- Opracowanie sprawozdania z działalności PSRP za ostatnie pół roku oraz pomoc przy przygotowaniu sprawozdania merytorycznego z projektu Strefa Komfortu PSRP,
- Przygotowanie opinii PSRP wobec przedstawionych zmian w przekazanych ustawach.

**Mateusz Salamon** odpowiedział o następujących punktach swojej ostatniej działalności:

- Sporządzenie raportu z ankiety ewaluacyjnej za ostatnie posiedzenie Rady Studentów,





- Przejęcie obowiązków w zakresie wsparcia organizatora posiedzenia Rady Studentów w tym zrealizowanie pierwszego spotkania z gospodarzem XII posiedzenia,
- Odbycie spotkania z koordynatorem następnej edycji Krajowej Konferencji w zakresie organizacji tego wydarzenia.

**Waldemar Wojna** w ramach swojej działalności wyróżnił:

- Zrealizowanie dwóch posiedzeń kierowanej przez niego komisji. Spotkania te były poświęcone: wewnętrznej ewaluacji, analizie SWOT i planowaniu działań na następny rok kalendarzowy,
- Powołanie zespołu roboczego, które celem jest opracowanie formularza, który skierowany ma zostać do przewodniczących samorządów studenckich, a jego celem jest zebranie danych o wewnętrznych działaniach samorządów w zakresie działań projakościowych,
- Działania mające na celu dokończenie raportu za poprzednie edycje projektu Konferencji EPS,
- W nawiązaniu do wcześniejszych słów **Julii Bednarskiej-Leśniak** o projekcie Konferencji EPS i nie otrzymanych raportów ze szkoleń, to **Waldemar Wojna** w porozumieniu z nią opracował plan działań wobec osób, które zalegają z przekazaniem tego dokumentu. Po rozwiązaniu tego problemu będą kontynuowane prace nad dokończeniem raportu za ostatnią edycję Konferencji EPS.

**Paweł Zdybel** przedstawił, że od ostatniego czasu zajmował się:

- Bieżącym kontaktem z obecnymi i potencjalnymi partnerami,
- Opracowaniem planu i wymogów względem przyszłej rekrutacji do komisji, której przewodniczy. Przedstawił je zebranim i poprosił o opinie w tym zakresie.

Wywiązała się krótka dyskusja, w której niektórzy zebrani zadawali pytania dotyczące wymogów rekrutacji do tej komisji i oceniali ich przydatność oraz stopień zaawansowania.

**Paweł Zdybel** na bieżąco odpowiadał i precyzował odpowiednie informacje.

Następnie **Paweł Zdybel** powiedział, że ze względu wczorajsze ustalenie przez Radę Wykonawczą dat wydarzeń i realizacji projektów PSRP ma teraz więcej informacji do







przekazania obecnym i potencjalnym partnerom. Zaznaczył, że daje to większą możliwość nawiązania współpracy długoterminowych, gdyż niektóre instytucje były i są zainteresowane obecnością na wszystkich wydarzeniach w danym roku. Wspomniał, także które współprace będą kontynuowane w kolejnym roku.

#### **Ad 7. Sprawozdanie z działalności Biur PSRP.**

**Kewin Lewicki** poprosił przedstawicieli Biur PSR o przedstawienie informacji o zrealizowanych przez nich działaniach od ostatniego posiedzenia Rady Studentów i innych ważnych informacjach do przekazania na forum Rady Studentów.

**Marcin Pioch** w ramach swojej ostatniej działalności wyróżnił:

- Bieżące działania, w celu finalnego rozliczenia finansowego projektu Konwent Przewodniczących. Zaznaczył, że minął już ponad miesiąc od wydarzenia, więc planuje w najbliższym czasie przekazywać wezwania do zapłaty tym, którzy tego jeszcze nie dokonali,
- Finalizację dokumentacji w zakresie delegacji za 2023 rok. Podał szczegółowe dane w tym zakresie,
- Nawiązując do wcześniejszych słów **Kewina Lewickiego** dotyczących prac nad opracowaniem rozliczenia merytoryczno-finansowego PSRP za rok 2023, to **Marcin Pioch** miał w nich udział wraz z **Michałem Gerusem** oraz **Tomaszem Maurkiem**,
- Wsparcie dla **Urszuli Lis** i **Aliny Palamarchuk** w zakresie w organizacji wyjazdu do Rumunii,
- Aktualizowanie stron internetowych poświęconych poszczególnym projektom PSRP m.in.: MoNiT, Strefy Komfortu PSRP oraz Studenckie prawa – jasna sprawa.

Ponadto **Marcin Pioch** poinformował zebranych, że w sprawie aktualizacji internetowej strony głównej PSRP, którą miał w planach również aktualizować, o czym wspominał podczas ostatniego posiedzenia Rady Studentów, prace nad tym zadaniem musiał zawiesić, ze względu na atak hakerski, jaki miał miejsce na stronę PSRP. Następnie przybliżył zebrany





przebieg zdiagnozowania i rozwiązania tego problemu, w celu zapewnienia bezpieczeństwa stronie oraz zapobiegnięciu podobnej sytuacji w przyszłości.

**Kewin Lewicki** poinformował, że **Michał Gerus** obecnie nie jest obecny na posiedzeniu ze względu na wykonywanie swoich obowiązków, w tym realizacji jednego z zadań, jakie mu zlecił, stąd swoje sprawozdanie **Michał Gerus** przekaze podczas następnego posiedzenia lub drogą mailową po tym zebraniu.

**Tomasz Maurek** przedstawił następujące zadania, jakie zrealizował osobiście lub wraz z nieobecnym **Michałem Gerusem**:

- Wsparcie w finalizacji spraw dokumentowych w zakresie realizacji projektów realizowanych przez PSRP,
- Kompletacja niezbędnych dokumentów do archiwizacji ze względu na obowiązek jej przedstawienia w ramach potencjalnej kontroli,
- Bieżące wystawianie faktur,
- Bieżące odpowiadanie za pytania w ramach złożonych próśb o dostęp do informacji publicznej.

**Aleksandra Araszkievicz** opowiedziała o swoich następujących, ostatnich działaniach:

- Publikacji treści dotyczących projektów: MoNiT, Studenckie prawa – jasna sprawa, Studenci dla uczniów, Zdrowe Pokolenia oraz Stefa Komfortu PSRP,
- Przygotowaniu treści wokół zaangażowania PSRP w Wielką Orkiestrę Świątecznej Pomocy (WOŚP),
- Przygotowaniu nowych szablonów pod treści prezentowane i używane przez członków PSRP, m.in. prezentacja na posiedzenia Rady Studentów,
- Zaplanowaniu treści poświęconych zbliżającej się sesji,
- Opracowywaniu identyfikacji wizualnej na tegoroczne, największe wydarzenia organizowane przez PSRP.

#### **Ad 8. Sprawozdanie z działalności pełnomocniczki ds. Współpracy z Ukrainą.**





Nawiązując do swoich wcześniejszych słów **Kewin Lewicki** przypomniał, że **Alina Palamarchuk** obecnie uczestniczy wraz z **Urszulą Lis** w spotkaniu roboczym grupy V4+ w Rumunii. Z tego powodu podobnie jak w przypadku **Urszuli Lis** wcześniej, przedstawi on sprawozdanie **Alina Palamarchuk**, które zostało przez nią sporządzone i przekazane drogą mailową do wiedzy Rady Studentów.

**Alina Palamarchuk** w ostatnim czasie zajmowała się głównie wsparciem informacyjnym w zakresie bieżących spraw studenckich zgłaszanych do PSRP ze strony osób pochodzenia ukraińskiego. W szczególności skupiła się na sprawach wizowych i prawnych dla żaków z Ukrainy, których było najwięcej.

#### **Ad 9. Sprawozdanie z działalności pełnomocniczki ds. kultury i sztuki.**

**Kewin Lewicki** przedstawił fragment sprawozdania **Marii Skrzypczyńskiej-Zagajewskiej** za ostatni okres:

- Udział w jubileuszowym zjeździe Forum Uczelni Artystycznych;
- Analiza możliwości grantowych na działania prokultuarne w ramach szkolnictwa wyższego.

#### **Ad 10. Głosowania w sprawie przyjęcia protokołów z VII, VIII, IX i X posiedzenia Rady Studentów.**

**Kewin Lewicki** przypomniał, że protokoły z ostatnich posiedzeń zostały udostępnione zebranym w internetowej przestrzeni współdzielonej PSRP przed aktualnym posiedzeniem. Następnie poprosił zebranych o zgłaszanie uwag do protokołów.

Obecni na posiedzeniu nie wnieśli uwag.

Wobec powyższego **Kewin Lewicki** poinformował, że teraz nastąpi seria głosowań jawnych, żeby przyjąć poszczególne protokoły. Poprosił, aby członkowie Rady Studentów obecni zdalnie napisali na czacie spotkania swój głos, a członkowie obecni stacjonarnie, w Biurze PSRP, podnieśli rękę w odpowiednim momencie.





Po tej informacji **Kewin Lewicki** poprosił członków Rady Studentów o oddanie głosów w sprawie przyjęcia protokołu z VII posiedzenia Rady Studentów.

Głosowanie #2 (jawne) – przyjęcie protokołu z VII posiedzenia Rady Studentów.

Statutowa liczba członków uprawnionych do głosowania: 13

Liczba członków obecnych: 10

Liczba głosów „ZA”: 10

Liczba głosów „PRZECIW”: 0

Liczba głosów: „WSTRZYMUJE SIĘ”: 0

W związku z wynikami głosowania **Kewin Lewicki** stwierdził, że Rada Studentów przyjęła protokół z VII posiedzenia Rady Studentów.

**Kewin Lewicki** poprosił członków Rady Studentów o oddanie głosów w sprawie przyjęcia protokołu z VIII posiedzenia Rady Studentów

Głosowanie #3 (jawne) – przyjęcie protokołu z VIII posiedzenia Rady Studentów.

Statutowa liczba członków uprawnionych do głosowania: 13

Liczba członków obecnych: 10

Liczba głosów „ZA”: 10

Liczba głosów „PRZECIW”: 0

Liczba głosów: „WSTRZYMUJE SIĘ”: 0

W związku z wynikami głosowania **Kewin Lewicki** stwierdził, że Rada Studentów przyjęła protokół z VIII posiedzenia Rady Studentów.

**Kewin Lewicki** poprosił członków Rady Studentów o oddanie głosów w sprawie przyjęcia protokołu z IX posiedzenia Rady Studentów

Głosowanie #4 (jawne) – przyjęcie protokołu z IX posiedzenia Rady Studentów.

Statutowa liczba członków uprawnionych do głosowania: 13

Liczba członków obecnych: 10

Liczba głosów „ZA”: 10

Liczba głosów „PRZECIW”: 0

Liczba głosów: „WSTRZYMUJE SIĘ”: 0





W związku z wynikami głosowania **Kewin Lewicki** stwierdził, że Rada Studentów przyjęła protokół z IX posiedzenia Rady Studentów.

**Kewin Lewicki** poprosił członków Rady Studentów o oddanie głosów w sprawie przyjęcia protokołu z X posiedzenia Rady Studentów

Głosowanie #5 (jawne) – przyjęcie protokołu z X posiedzenia Rady Studentów.

Statutowa liczba członków uprawnionych do głosowania: 13

Liczba członków obecnych: 10

Liczba głosów „ZA”: 10

Liczba głosów „PRZECIW”: 0

Liczba głosów: „WSTRZYMUJE SIĘ”: 0

W związku z wynikami głosowania **Kewin Lewicki** stwierdził, że Rada Studentów przyjęła protokół z X posiedzenia Rady Studentów.

#### **Ad 11. Przedstawienie wyników ewaluacji X posiedzenia RS.**

W swojej pięciominutowej wypowiedzi **Mateusz Salamon** przedstawił dokładny wynik każdego z aspektów uwzględnionych w ramach ankiety ewaluacyjnej za ostatnie, X posiedzenie Rady Studentów, wraz z zamieszczonymi komentarzami.

Po przedstawionych informacjach od **Mateusza Salamona** wywiązała się dyskusja dotycząca: organizowania integracji oraz debat przed i po posiedzeniu, a także zachowania niektórych osób obecnych w trakcie ostatniego posiedzenia. Rozmawiano także nad ewentualnym zapisami umożliwiającymi w przyszłości sankcje, jeśli poszczególni członkowie zachowywaliby się nieodpowiednio w trakcie trwania posiedzenia oraz nad nieformalnymi regułami, że osoby zachowujące się kilkukrotnie niestosownie zapraszane są tylko na fragment wydarzeń z całego przebiegu posiedzenia Rady Studentów. W trakcie polemiki zaznaczono też, że występujące sytuacje nie są tak liczne, aby trzeba było podjąć jakieś dodatkowe kroki poza szczerą rozmową z osobami, którym zdarzyło się w przeszłości i być może zdarzy się w przyszłości swoimi zachowaniem przekroczyć pewne normy.





#### **Ad 12. Informacje od Koordynatora PSRP przy Polskiej Komisji Akredytacyjnej.**

**Mateusz Kopaczyński** poinformował o następujących rzeczach:

- Rozpoczęła się nowa kadencja organów PKA - **Mateusz Kopaczyński** przedstawił przebieg powołania nowych członków oraz zdał relacje z pierwszego posiedzenia plenarnego PKA, w tym przedstawił osoby, które zostały przewodniczącymi odpowiednich zespołów. Dodał, że wkrótce będzie on chciał umówić spotkanie z nowym przewodniczącym PKA, aby porozmawiać do dalszej współpracy,
- Sprawy wewnętrzne zespołu ekspertów studenckich - **Mateusz Kopaczyński** zaznaczył, że ze względu na rozpoczęcie nowej kadencji PKA, początek roku kalendarzowego oraz start sesji, wizytacje w miesiącach styczeń i luty bieżącego roku są lekko przesunięte w czasie, co wpłynie na proces wdrażania ostatnich, nowych ekspertów w ramach obserwacji, którzy jeszcze ich nie odbyli. W porozumieniu z **Kewinem Lewickim** **Mateusz Kopaczyński** planuje organizację zjazdu ekspertów studenckich PKA. Planowanym terminem są okolice kwietnia i maja bieżącego roku. Co do dalszych szczegółów będzie informował, kiedy zostaną podjęte następne decyzje z odpowiednimi organami PSRP, PKA czy Ministerstwa NiSW, które mogłyby wesprzeć organizację takiego przedsięwzięcia.

#### **Ad 13. Informacje od Przedstawiciela w Narodowej Agencji Wymiany Akademickiej.**

Ze względu na nieobecność z powodów osobistych sprawozdanie **Michała Siwka** przedstawił **Kewin Lewicki**. Opowiedział o następujących sprawach:

- Zaangażowaniu w projekt PSRP Studenci dla uczniów,
- Wzięcie udziału w posiedzeniu Rady Narodowej Agencji Wymiany Akademickiej (NAWA). Podczas niego ustalono terminy naborów wniosków i harmonogramy realizacji programów i projektów NAWA.

#### **Ad 14. Informacje od przedstawicieli w Radzie Głównej Nauki i Szkolnictwa Wyższego.**





**Katarzyna Jedlińska** poinformowała, że obecne posiedzenie Rady Studentów ma miejsce przed posiedzeniem Rady Głównej Nauki i Szkolnictwa Wyższego (Rada Główna), stąd sprawozdanie bieżące będzie krótsze, ale będzie to zrekompensowane podczas kolejnego zebrania Rady Studentów. Następnie **Katarzyna Jedlińska** wspomniała o zakończonym czasie na zgłaszanie uwag do wspólnej opinii Konferencji Rektorów Akademickich Szkół Polskich (KRASP) oraz Rady Głównej w sprawie procedowanej w Sejmie RP Ustawy – Prawo o szkolnictwie wyższym i nauce.

#### **Ad 15. Sprawozdanie Rzecznika Praw Studenta.**

**Kewin Lewicki** przedstawił sprawozdanie przekazane mu przez **Mateusza Kulińskiego**. W ramach niego wyróżnił:

- Wzięcie udziału w Studenckim Forum Jakości wraz z wygłoszeniem wystąpienia,
- Finalizacja prac nad publikacją naukową pod tytułem „Prawo o szkolnictwie wyższym i nauce dla studenta i doktoranta – komentarz praktyczny”,
- Pomoc w 38 sprawach zgłoszonych do Rzecznika Praw Studenta drogą oficjalnie przyjętą.

Dodatkowo **Mateusz Kuliński** w porozumieniu z **Marcinem Piochem** zgłasza uwagę, że zwiększa się liczba zgłoszeń do Rzecznika Praw Studenta przekazywana drogą telefoniczną.

#### **Ad 16. Informacje od przedstawicieli komisji branżowych PSRP.**

**Grzegorz Samson (Forum Uczelni Artystycznych – FUA)** wspomniął o:

- Podsumowaniu kadencji władz FUA z okres lat 2022-2023 podczas posiedzenia w Łodzi.
- Opracowaniu dokumentu strategicznego dotyczącego działań FUA w 2024 roku – wspomniany dokument został wyświetlony zebraniem przez **Grzegorza Samsona**.

**Szymon Łakomy (Forum Uczelni Technicznych – FUT)** przedstawił następujące informacje o:

- planowanym zebraniu członków starej i nowej kadencji FUT w celu przekazania wiedzy i informacji,





- odbytym spotkaniach dotyczących planowanych działań FUT w 2024 roku, w szczególności zadbano o sprawy finansowe,
- zaplanowanej konferencji dotyczącej wyborów rektorskich, w celu odpowiedniego przygotowania przedstawicieli studenckich do tego procesu,
- działaniach mających na celu organizację kolejnego zjazdu FUT,
- krokach podjętych, aby zorganizować kolejną edycję obozu szkoleniowego POLIGON,
- podjęciu działań w zakresie aktualizacji książki wizualnej FUT,
- poruszeniu problemu spadku zainteresowania studiami drugiego stopnia przez przedstawicieli nowej i starej kadencji władz FUT. Zostało sporządzone pismo do Konferencji Rektorów Polskich Uczelni Technicznych w tej sprawie.

**Piotr Parkieta (Forum Uczelni Ekonomicznych – FUE)** przybliżył zebranych następujące wieści:

- przybliżył zebranych skład nowego prezydium FUE,
- opowiedział o ostatnich działaniach w zakresie organizacji kolejnego zjazdu FUE. Dodał, że w ramach tego zebrania FUE, będzie omawiany temat projektów mobilności FUE, czyli Transekonomik i Mosty Ekonomiczne.

**Tomasz Janocha (Forum Uniwersytetów Polskich – FUniP)** powiedział, że z racji zbliżających się wyborów nowej kadencji FUniP ich komisja branżowa nie podejmowała większych działań. Dodał, że o planach na przyszłość z pewnością powiedzą następcy. Podziękował wszystkim za dotychczasową współpracę z nim jako przewodniczącym FUniP, a w szczególności przedstawicielom biura PSRP.

**Sandra Mulica (Forum Uczelni Przyrodniczych – FUP)** opowiedziała o:

- nowym składzie władz FUP,
- zmianach w strukturze organów FUP, w szczególności w zakresie powołania komisji rewizyjnej FUP,
- nadchodzącym zjeździe FUP w Szczecinie i wstępnych planach całej komisji branżowej na 2024 rok.

**Karolina Szymkiewicz (Forum Uczelni Niepublicznych – FUN)** mówiła o:







- nowym składzie władz FUN,
- działaniach mających na celu organizację kolejnego zjazdu FUN,
- planowanych działaniach w zakresie ulepszenia identyfikacji wizualnej oraz oferty sponsorskiej FUN.

**Agata Andrzejczyk (Komisja Wyższego Szkolnictwa Medycznego – KWSM)** przedstawiła następujące wiadomości:

- przedstawiła skład nowych władz KWSM,
- opowiedziała o przebiegu ostatniego zjazdu KWSM,
- poinformowała, że przedstawiciele KWSM ciągle biorą udział w pracach zespołu do spraw ustawy o zawodzie pielęgniarki i położnej oraz zespołu ministerialnym Młody Dydaktyk,
- przybliżyła szczegóły kolejnego zjazdu KWSM oraz kolejnej edycji wydarzenia MedCamp.

**Magdalena Kimel (Komisja Uczelni Wychowania Fizycznego – KUWF)** wspomniała o:

- przedstawiła skład nowych władz KUWF,
- przebiegu pierwszego posiedzenia, wspólnego nowego prezydium i komisji rewizyjnej KUWF i wstępnych planach KUWF na 2024 rok, w tym nowego projektu poświęconemu pływaniu,
- nawiązaniu kontaktu z Kolegium Rektorów Akademii Wychowania Fizycznego w celu wzmocnienia współpracy przy realizacji wydarzeń KUWF,
- przybliżyła szczegóły kolejnych dwóch zjazdów KWSM.

**Kamil Wysocki (Komisja Uczelni Mundurowych – KUM)** przywitał zebranych. Zaznaczył, że przekazanie informacji i dokumentów w ramach KUM obecnie trwa i z racji obecności w Biurze PSRP ustępującego przewodniczącego KUM **Kacpra Waszyka** to on będzie jeszcze przedstawiał sprawozdanie KUM za ostatni okres.

**Kacper Waszyk** mówił o:

- przebiegu ostatniego zjazdu KUM,
- składzie nowych władz KUM,





- przebiegu przekazywania wiedzy między starą i nową kadencją KUM, w tym o planowanym spotkaniu oby prezydów,
- zmianach w regulaminie KUM,
- opracowania regulaminu przyznawania odznaki KUM,
- planowanym projekcie KUMShot będący zawodami strzeleckimi w ramach KUM,
- następnym zjeździe KUM.

Na koniec podziękował za współpracę między kierowanym przez niego KUM a władzami PSRP.

Następnie **Kacper Waszyk** przekazał pamiątkowy upominek na ręce **Kewina Lewickiego**.

**Kewin Lewicki** podziękował za prezent i współpracę przez czas, kiedy przewodniczącym KUM był **Kacper Waszyk**.

**Stanisław Patynowski (Forum Akademii Nauk Stosowanych – FANS)** przedstawił następujące informacje o:

- podjętych działaniach w zakresie organizacji kolejnego zjazdu FANS,
- zacieśnianiu współpracy między SFANS a Stowarzyszeniem Forum Akademii Nauk Stosowanych w zakresie wspólnych działań i projektów.

#### **Ad 17. Sprawy bieżące.**

**Aleksandra Zmuda Trzebiatowska** zapytała, jak wyglądać będzie procedura uzupełnienia wakatów po **Jakubie Śliwińskim**, który w ostatnim czasie zrezygnował z mandatu członka w Komisji Rewizyjnej.

**Kewin Lewicki** odpowiedział przybliżając procedurę na podstawie obecnie obowiązujących zapisów Statutu PSRP. Powiedział także, jak wyglądało to w ubiegłej kadencji władz PSRP.

**Aleksandra Zmuda Trzebiatowska** zapytała także o szczegółowe informacje dotyczące projektów Studenci dla uczniów i Zdrowe pokolenia.

**Kewin Lewicki** odpowiedział o przebiegu realizacji tych przedsięwzięć. Zaznaczył, że czasu nie było dużo ze względu, na pasmo pechowych przypadków przy ustaleniu warunków i wdrożenia pierwszych działań. Zapowiedział kontynuację obu projektów w następnych miesiącach. Zaznaczył, że zostałyby powołane do tego dwa osobne zespoły koordynujące te





działania. Dodał, że obecnie najważniejszym czynnikiem będzie fakt, czy zmienią się warunki i wytyczne tych projektów, czy też nie, ale więcej informacji będzie miał po rozmowie z przedstawicielami Ministerstwa NiSW.

**Ad 18. Wolne wnioski.**

**Kewin Lewicki** poprosił zebranych o zgłaszanie wolnych wniosków.

Zebrani nie zgłosili wolnych wniosków.

**Ad 19. Zamknięcie posiedzenia.**

**Kewin Lewicki** podziękował wszystkim osobom za obecność i zamknął obrady XI posiedzenia Rady Studentów.

Lista załączników:

1. Lista obecnych członków organów statutowych,
2. Lista obecnych, pozostałych osób na posiedzeniu,
3. Sprawozdanie z działalności PSRP od 09.12.2023 r. do 13.01.2024 r.
4. Sprawozdanie z działalności komisji branżowej od 09.12.2023 r. do 13.01.2024 r.

